
Van: RAETS Martine <mraets@evere.brussels>  
Onderwerp: QO M. Michotte – Ecole Everheide – Musique récréation.  
 
Beste Mijnheer Michotte,  
  
Dank u voor uw vragen. Ik kan u al direct wat geruststellen, het geluidsniveau is al verlaagd. We 
zullen onze preventieadviseur vragen om een specialist te vinden en hem vragen een grens vast te 
stellen volgens de geldende normen die niet overschreden mag worden. De specialist zal ons dus 
informeren m.b.t het aantal decibels die mogen gehanteerd worden volgens de geldende normen en 
de nodige aanbevelingen doen waarmee we uiteraard rekening houden.  
 
 
Er wordt muziek gespeeld op alle speelplaatsen (kleuters, everheide en everheide+, in het kader 
van de muziekdagen die kadert binnen onze visie van conflicthantering, aangename speelplaats en 
gezondheidsbeleid (beweging). Het maakt deel uit van de pedagogische aanpak van de school en het 
is ook voortvloeiend uit een directe vraag vanuit de Kinderraad, waarin de kinderen zelf vroegen om 
deze muziekdagen te mogen houden. Het is bewezen dat door de leerlingen muziek en materialen op 
de speelplaats aan te bieden er veel minder conflicten onder de leerlingen plaats vinden. Het is ook 
een leuk moment van interactie tussen de leerlingen (dansjes maken, samen zingen en met de 
leerkrachten, ...) en er wordt vaak samen gedanst. Er is duidelijk veel minder agressie, meer 
samenhorigheid en een merkbare verbetering in de relaties tussen de kinderen onderling. Het zorgt 
dus duidelijk voor een goede sfeer. Dit is op maandag en op vrijdag gedurende de speeltijden (10u10-
10u25 ; 12u40-13u15 ; 14u15-14u25) en soms in de opvang. 
  
Maar ik begrijp uiteraard de bekommernis van de bewoners en zal dus in overleg gaan met de 
directie om eventueel de frequentie i.p.v 3 maal naar 2 maal daags terug te brengen.  
  
De muziek is door de leerlingen en de leerkrachten samen gekozen.  
We begrijpen dat dit genre muziek niet uw stijl is maar het is niet makkelijk om het geluid binnen de 
schoolomgeving te beperken. We zullen ons echter aanpassen aan het opgelegde volume na de 
controle van de specialist en de preventie adviseur.  
  
Geen andere inwoner heeft een klacht ingediend.  
  
Betreffende de “SABAM”, betalen we elk jaar een pakket voor onze scholen. We zijn dus in orde. 
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